
Informacja

 z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Kaźmierz

za okres od 19 maja 2011 r. do 19 lipca 2011 r.

Działania gospodarcze:

1. Rozstrzygnięte zostały przetargi oraz podpisane umowy na nasze duże inwestycje

z udziałem środków unijnych:

a) Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Kiączynie wraz z siecią kanalizacji

sanitarnej tzw. układ Kaźmierz – Kiączyn etap I:

wartość kosztorysowa to 18 516 861, 00 zł

wartość po przetargu to 12 961 335, 00 zł

z czego 3 401 054,00 zł Gmina i 9 560 281,00 zł środki z Unii Europejskiej.

Termin zakończenia budowy to 7 maja 2013 r.

b) Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w rejonie ul. Polnej i Szamotulskiej

w Kaźmierzu (osiedle za torami) jako II etap tzw. układu Kaźmierz – Kiączyn:

wartość kosztorysowa to 5 249 573, 00 zł

wartość po przetargu to 3 456 702, 00 zł

z czego 1 384 079 ,00 zł Gmina i 2 162 623, 00 zł środki pomocowe. Termin

realizacji to 13 stycznia 2012 r.

c) Remont i przebudowa płyty Rynku w Kaźmierzu

wartość kosztorysowa to 666 165, 00 zł

wartość po przetargu to 544 371, 00 zł

z czego udział Gminy to 212 438, 00 zł i 331 933, 00 zł pomoc unijna. Termin

zakończenia prac to 6 października 2011 r.

Łącznie Gmina musi dofinansować kwotę 4 997 571, 00 zł.

2. Oddany został do użytku punkt selektywnej zbiórki odpadów, który funkcjonuje od

4 lipca 2011 r. Łączna powierzchnia to 804 m2 utwardzona kostką brukową grubości

8 cm na podbudowie betonowej.

3. Trawniki na Rynku poddane zostały modernizacji. Wymieniono ziemię, zasiano nową

trawę, zainstalowano automatyczne nawadnianie oraz zamontowano dwa nowe

hydranty w stylu retro. Ta kuracja wykonana przez ZUK dobrze wpłynęła na estetykę

centrum Kaźmierza.

4. Wyrównany  został teren  pod  targowisko  oraz  wywieziono  część ziemi  z  osiedla  za

torami z okolic wykopanego stawku.



5. Zakład Usług Komunalnych wybudował trzy odcinki wodociągów Ø 110

w Kaźmierzu na ulicach Słowiczej, Reymonta i Poznańskiej o łącznej długości 259

mb.

6. Na  ul.  Dolnej  w  Kaźmierzu  zamontowano  trzy  progi  zwalniające.  Mieszkańcy

dziękują a przejezdni nie.

7. ZUK utwardził gruzem kruszonym:

- drogę dojazdową do Stacji Uzdatniania Wody w Gaju Wielkim,

- chodnik do świetlicy wiejskiej również w Gaju Wielkim,

- oraz kolejny odcinek drogi od E 92 do Gorgoszewa.

8. Urząd Marszałkowski skontrolował dokumentację oraz obiekt Stacji Uzdatniania

Wody w Gaju Wielkim. Jednoznacznie stwierdzono, że inwestycja spełnia wszystkie

wymagania zawarte w projekcie o środki unijne oraz wskazano drobne usterki.

Protokół z tej kontroli pozwoli na przekazanie Gminie ponad 1 600 000,00 zł środków

unijnych.

9. Mamy pisemną odpowiedź z MEN-u, że nasz wniosek o środki z rezerwy subwencji

oświatowej został pozytywnie zaopiniowany przez komisję wspólną. Jest to kwota

14 735,00 zł, która pozwoli nam wymienić ostatnie stare okna w Szkole Podstawowej

w Bytyniu.

Inne działania:

21.05.2011 odbył się Zjazd Gminny Związku OSP w czasie którego podsumowano

5 – letnią działalność naszych 8 jednostek OSP i wybrano nowe władze.

Prezesem Zarządu Gminnego został dh Zenon Pawlaczyk a jego zastępcą nasz

radny Pan Marek Człapa.

29.05.2011 na terenie Szkoły Podstawowej w Kaźmierzu odbył się kolejny XI Festiwal

Tańca o zasięgu wojewódzkim. Była rekordowa odsada 43 zespołów

dziecięcych. Jest to jedna z piękniejszych imprez w naszej gminie, którą

wspiera nasz samorząd i powiat.

11-12.06.2011 przebywali u nas samorządowcy z zaprzyjaźnionej Gminy Bystrzyca Kłodzka.

W programie jak zawsze była wspólna sesja, wieczorek towarzyski oraz

zwiedzanie ciekawych miejsc Wielkopolski.

15.06.2011 odbyła się narada dyrektorów wszystkich placówek oświatowych z Wójtem

i Dyrektorem GZO. Podsumowano mijający rok szkolny 2010/2011 oraz



budżet oświaty oraz omówiono założenia do nowego roku 2011/2012.

25.06.2011 swoje 45 – lecie obchodziła OSP w Kopaninie z udziałem zaproszonych

delegacji z pozostałych straży oraz przedstawicieli naszego samorządu i władz

Związku OSP.

02.07.2011 odbyła się piękna uroczystość poświęcona 100 – leciu powstania Banku

Spółdzielczego w Kaźmierzu. Wśród gości był Pan Poseł Stanisław Kalemba.

Prezes Wojewódzkiego Związku Spółdzielczości Ryszard Napierała, Pan

Prezes Banku Spółdzielczego Duszniki Wojciech Jujeczka z Zarządem oraz

ponad 100 członków i pracowników tego Banku.

12.07.2011 miało miejsce spotkanie dot. organizacji tegorocznych ,,Dożynek”. Z uwagi na

to, że w tym samym dniu w Szamotułach odbędą się Dożynki Wojewódzko –

Diecezjalne postanowiliśmy, aby wyjątkowo u nas odbyły się w ograniczonej

wersji tak, by nasi mieszkańcy i rolnicy mogli dojechać na godz. 14.00 do

Szamotuł.

   W ó j t

/-/ Wiesław Włodarczak


